Investigative Assignment #96-02-262 May 18, 1998
INVESTIGATION REPORT #27

To: RALPH J. RAY, JR.
Chief Assistant State Attorney

From: PHILIP J. MUNDY
Investigator

Subj: Review of Radebaugh Road Crime Scene, and Ottis TOOLE 1983 Re-enactment
Re:  Homicide Investigation of Adam Walsh

Encl: 1) Statement of Mr. Howard Howe
2) Statement of Det. Larry Hoisington, Hollywood P.D.
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The Radebaugh Road crime scene site is located at what is now mile marker 170 of the
Florida Turnpike. This location was formerly mile marker 126 and is referred to as such in the
1981 - 1984 Hollywood Police reports. It is at this location that Ottis TOOLE claimed that he left
the body of Adam Walsh after severing his head. The victim’s head was recovered from the
waterway at mile marker 174 (previously mm 130). As part of the over all review of this case
additional follow up investigation was conducted in regard to the Radebaugh Road site.

The investigation of the Radebaugh Road site was combined with a review of the
circumstances surrounding Ottis TOOLE’s re-enactment and return to this location with the
Hollywood Police in October 1983.

On December 15, 1997 Hollywood P.D. Det’s. Mark SMITH and Larry HOISINGTON
accompanied you and I to both the Radebaugh Road site and the mile marker 174 site. At that
time Det. HOISINGTON was able to narrate for us how the re-enactment was conducted, routes
taken, and comments and reactions of Ottis TOOLE. Although Det. HOISINGTON had
submitted a police report regarding his involvement in the re-enactment a statement was taken
from him providing greater detail and utilizing photographs as reference guides. The statement is
attached as enclosure 2. The photographs referred to in the statement may be found in the master
Adam Walsh Photo File Notebook compiled by this investigator and maintained as part of this
S.A.O. case file.

On December 30, 1997 this investigator went to the Radebaugh Road site and took a
number of photographs of the area. This was done in preparation of the taking of Det.
HOISINGTON’s statement and to perpetuate the site photographically. Since 198! the site has
changed both thru natural and man made events. The master photo file contains descriptions of
the area explaining the changes.
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While photographing this area contact was made with Howard HOWE and Ray Ellis
GREENE. These two men have lived and worked in the area for many years, including 1981 and
1983, Mr. GREENE is in fact the owner of Greene Groves which is the property east of the
turnpike. Both men explained some of the changes that had been made in the area, such as
excavation on the private property where TOOLE claimed he left the body. In 1983 these two
men observed the search efforts that were conducted by law enforcement personnel and of course
learned that they were looking for the remains of Adam WALSH. Mr. HOWE, who hunted
animals in the area, commented that he thought at the time that sadly the police were wasting their
time. He remarked that if a small human body with open wounds had been left in the open, or
even a shallow grave, it would not have lasted very long in this area and likely would have been
carried off by an animal. A statement was later taken from Mr. HOWE and is submitted as
enclosure 1.

Another aspect of the review of the Radebaugh Road site was to ascertain conditions that
existed there in July 198]. Mr. HOWE explains that at that time there was work being done
requiring construction vehicles to have egress from the private property to the turnpike. In Mr.
HOWE’s statement he describes that a woven wire gate with a post at each end was erected, was
easily opened and closed, had no locking device, and during daylight hours was usually left in the
open position. Based on his observations there were no personnel on site to prevent unauthorized
access from the turnpike onto the private property area.

It was learned that the contractor for the work being done at this location in 1981 was
Dickerson Construction. A Mr. Larry DALE of Dickerson Construction was interviewed and he
did recall to some degree the job site at Radebaugh Road. He basically confirmed that there was
a temporary access road from the turnpike onto the adjacent private property and that a makeshift
gate had been erected there. No security personnel were employed and to the best of his
recollection there was no locking device on the gate.

Hollywood Police Det. HOFFMAN’s report on October 27, 1983 listed several Florida
Highway Patrol Troopers who were at the Radebaugh Road site during the search. An effort was
made to locate and interview the troopers for their knowledge of the site in 1981,

Trooper Ernie CHAPMAN recalled the scene and the construction work being conducted
in 198]. There was a gate but it was often in the open position and when closed could easily be
pushed open. There was no security preventing access to the area.

Former Trooper Rick WEAVER advised that the site had no security personnel and only a
temporary access gate. His recollection is that there was nothing to prevent anyone from driving
into the private property area from the turnpike. Incidentally, Trooper WEAVER was the first
law enforcement officer at the scene of the recovery of the head of Adam WALSH but had

nothing to add to that event.



SAO INV. #96-02-262
Inv. Philip J. Mundy
Page Three/Memo #27

Trooper Joe WILLIAMS was contacted and interviewed and recalled patrolling the area
and that there was work going on at Radebaugh Road in 1981. He remembered an access road
that did have a temporary gate and that you could drive off the turnpike and back into the private
property area. Once back past the gate you would not be observable from the turnpike due to the
trees and other vegetation in the area.

FHP Capt. Ken BUCKNER was contacted but advised he was not assigned to the area
until after 1981.

This investigator was unable to locate the two remaining troopers, Jerry CAROLS and
James McKINNON.

Dr. William RODRIGUEZ, Medical Examiner, Armed Forces Institute of Pathology,
Washington, D.C. was consulted and agreed with the comments of Mr. HOWE that any human
remains left in this environment, particularly a small body with open wounds, would have been
quickly devoured and/or removed from it’s original location. By 1983 the discovery of any
remains would have been miraculous.

cc: Det. John Kerns,
Hollywood P.D.
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THE FOLLOWING IS A TELEPHONE STATEMENT OF MR. HOWARD
HOWE TO STATE ATTORNEY INVESTIGATOR PHILIP J. MUNDY TAKEN
ON JANUARY 12, 1998 AT ABOUT 10:10 A.M. REGARDING STATE
ATTORNEY INVESTIGATION #96-02-262.

THE FOLLOWING NOTATIONS WILL DISTINGUISH SPEAKERS:
PM: PHILIP J. MUNDY
HH: HOWARD HOWE
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PM:  Mr. Howe we met in person a week or so back up at the Florida Turnpike
where it intersects with Radenbaugh Road correct?

HH:  Yes sir we did.

PM:  So you know I am an investigator with the State Attorney’s Office down
here in Broward County?

HH:  Yes sir.

PM:  Assuch I have the authority to take this statement under oath, so do you
solemnly swear or affirm that the statement you are about to give me is going to be the
truth, the whole truth so help you god?

HH: YesIdo.

PM:  For the record would you please state your full name and date of birth?

HH: Howard Wallace Howe, 3/5/50.

PM: Ok can I have your mailing address?

HH: 28080 Orange Avenue Extension, Fort Pierce.

PM:  And the zip code there in case I have to mail you anything?

HH:  You would have to ask that.

5
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your work number is 561-778-4220?

HH:  That is our main office ves.

If you don’t know it don’t worry about it, I can get it. And let me see,

PM:  As I was saying we met up there at that intersection and at the time I was
taking pictures and I explained to you t hat we were still investigating the murder of a little

boy named Adam Walsh correct?
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HH: Yessir.

PM:  That particular area up there Mr. Howe, how long have you been employed
up in that area and familiar with that area?

HH: I came to work here in October of 1979.

PM:  October "79, ok and you were up there in July and August 19817

HH:  Yes sir [ was.

PM:  In July of 1981 where the turnpike meets that road, it is my understanding
that there was some work going on that required equipment to go from the area east of
the turnpike out onto the turnpike is that correct?

HH:  Yes sir there was an asphalt plant there.

PM:  Now was there some sort of a fence that either was erected or was already
there and sometimes used to open and close the access to the turnpike?

HH:  To my knowledge there was a wire access gap that you could take up and
down to get equipment through yes.

PM:  Now what kind of a fence was there?

HH: It was made out of woven wire with a post in the end. It was just hung to
the other post with a piece of wire.

PM:  To your knowledge there was no lock on it?

HH:  No sir I don’t ever remember seeing one.

PM:  Was it a difficult fence to open and close?

HH: Nosir.
PM:  Pretty much any able body man would be able to easily open it?
HH:  Yessir.

PM:  And then do you know or maybe you don’t was that gate often times left
open?
HH:  Usually during the day it was but in evenings or during the night it was

closed.
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PM:  Apparently there was some people doing work and the equipments were
going in and out. I take it that this work took place mostly in the daylight hours?

HH:  Yessir.

PM: Do you know if any personnel would have been left right in that immediate
area as sort of a security or watchman type person?

HH:  Not during the daylight hours did I ever remember.

PM:  And about the only other thing about that part of it is when I was up there
taking some photographs you and I discussed the layout of the terrain that is up there and
you and I discussed certain changes that had been made in it, how it looked different now
then it did in 1981 correct?

HH:  Yes sir.

PM:  The other thing that I would like to ask you about is about 4 miles up the
road which would now be milemarker 174 and back then it was 130, there is an area there
where there is a footbridge that leads out to a water measuring device, are you familiar
with that location?

HH: I know where it is but [ haven’t been up there to really be real familiar with
1t no sir.

PM:  You would not have any knowledge that there is a body of water there,
you would not have any knowledge of what kind of gator population may or may not
have been in there back in ‘81 would you?

HH: T couldn’t say for sure, you know just about any land or water area in
Florida has some gators but I couldn’t tell you for sure.

PM:  Going back to that Radenbaugh Road and the Turnpike area where the
asphalt work was going on, and if somebody had pulled in there onto that access road and
left a body of a 6 year old boy and the body would have had open wounds, are you
familiar enough with that area as far as the wild life goes to give an opinion of how long
that body might have been left undisturbed or would have been disturbed by some of that
wildlife?
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HH:  Well I hunted that back there and there was a pretty good population right
through there of gators and wild hogs and such and if it was in a shallow grave or above
ground I wouldn’t have thought it would have lasted too long with all before some kind of
animal was eating it.

PM:  Being a hunter up in that area, do you think it is possible and given the age
and statue of the body that it might have been carried off?

HH:  Oh I would give that a real good possibility yes sir.

PM:  And you did hunt that area so you were familiar with what kind of animals
were up there?

HH:  Yes sir, we hunted it all the time.

PM:  One more thing that I just thought about, you were up there October, 1983
as well is that right?

HH: Yessir.

PM:  And was there a lot of police activity up there then?

HH:  Yes sir there was. I had to come across the bridge and they checked me
and my truck coming and going.

PM: Do you know what they were doing in October of "83?

HH:  To my knowledge they were had equipment in there hunting for the body
of Adam Walsh.

PM:  And did it appear to you as an observer that it was a pretty extensive
search?

HH:  Yes they had dug the country side up pretty well and then looked like they
left no stone unturned on that area.

PM:  And that area where you drive in off the access road that was there in 1981,
that area there, did you notice if they searched pretty thoroughly both sides of that road?

HH:  Yes sir it seemed like they had yes.
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PM:  But of course this is a little over two years from July of 19817

HH:  Yessir.

PM:  And if that is the case if somebody had left a small body there in July of
1981 given the weather and everything plus the wild life what would you say the chances of
still finding any remains would have been?

HH:  No chance whatsoever actually.

PM: Ok, Mr. Howe. s there anything else I haven’t asked you about that you
think you need to tell me that I might have missed?

HH:  The only thing I can tell you other than what we have discussed, there was
one main road that ran through the center of that and everything on both sides was marsh
land and you know anybody knowing anything about marsh land is full of all kinds of
game environment and like I say it would be a low percentage of any body being left there
any length of time.

PM:  Tappreciate that. And thanks for getting back to me as quickly as you did.

HH: No problem.

PM:  Take care now bye.

HH:  Glad to help bye.

STATEMENT TERMINATED
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STATEMENT

LARRY HOISINGTON

January 29% 1998
[nv. Phil Mundy
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10

11-14

14-17

17

18

19-20

21-22

24 -25

25-29

Group leaves police station at about 10:45 A M. Describes seating arrangement.

Route taken from police station to Sears store in Plantation. TOOLE is not giving
directions.

Arrival Sears Plantation and TOOLE’s comments. Definitely not the store.

Group travels to Sears store in Fort Lauderdale. TOOLE tells them it’s not the
store.

TOOLE recognizes Hollywood Blvd. 1-95 exit and begins to direct Det.
Hoisington to Sears. Arriving at Sears he mentions a post office (there was a small
post office drive thru type) and says this looks like the Sears. Goes on to discuss
the automotive center and how he exited thru parking lot and turned right
(westbound) on Hollywood Blvd. And its a six lane road, traveled and hit a curve
(Presidential Circle) and then the turnpike. He narrates this while still parked in
Sears lot.

Relates discussion between TOOLE and detectives as to which exit from Sears
TOOLE saw the victim exit.

Provides TOOLE’s account of luring the victim to his car.
Recalls wig shop in mall.
Discussion of lay-out of interior of Sears.

Describes conversation and reason for exiting from 1-95 onto Hollywood Blvd.
and then traveling to Sears.

After lunch break r e-enactment is resumed beginning at Sears. Described TOOLE
providing directions and commenting on landmarks.

Relates TOOLE explaining going into a serve plaza and roughing up the child.
Narrative of evens during journey to Radebaugh Road site.

TOOLE recognizes site and van stops. Relates his recollection of TOOLE’s
description of area, driving off turnpike, severing head with a machete type

instrument, and leaving the body. Head placed in car then went 2-3 miles down
road and walked on a wood dock and threw the head in the water.
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41 - 46

47

48 - 50

51

54 -55

56

Using photos Det. HOISINGTON pin points specific areas.
Travel resumes north on turnpike. TOOLE makes comments about why he was
going to keep the head and why he then decided to dispose of it. TOOLE has

them stop at second site and the party exits van, does a walk around and TOOLE
confirms site.

Explains he had no prior knowledge of these sites and reason for not submitting a
report.

Additional questioning regarding circumstances causing stop at Radebaugh Road.
Trip back to Hollywood. Recalls some of TOOLE’s comments.

Additional questioning of methods used in re-enactments.

Recalls TOOLE saying he had gone to end of turnpike.

HOISINGTON recalls he thinks TOOLE referred to the weapon as a sword (see
pg. 29-33).



THIS IS GOING TO BE A STATEMENT IN REGARD TO STATE ATTORNEY
OFFICE INVESTIGATION #96-02-262. IT WILL BE A STATEMENT OF
DETECTIVE LARRY HOISINGTON, AS GIVEN TO STATE ATTORNEY
INVESTIGATOR PHILIP J. MUNDY OF THE SEVENTEENTH JUDICIAL
CIRCUIT, AND THE STATEMENT IS BEING TAKEN AT THE BROWARD
COUNTY COURTHOUSE, ROOM 630, CITY OF FORT LAUDERDALE,
BROWARD COUNTY, FLORIDA, ON THURSDAY, JANUARY 29, 1998,
BEGINNING AT ABOUT 9:40 AM.

THE FOLLOWING NOTATIONS WILL DISTINGUISH SPEAKERS:

PM: PHILIP MUNDY
LH: LARRY HOISINGTON
PM: As an Investigator with the State Attornev's Office, [ have

the authority to take a statement under oath, so I need you to raise your right hand. Do
you solemnly swear or affirm the statement that you re about to give will be the truth and

the whole truth, so help you God?

LH: Yes, I do.

PM: For the record, would you state your full name and date of
birth?

LH: Larry Robert Hoisington, H-O-I-S-I-N-G-T-O-N, Badge

#0142, date of birth 11-6-50.

PM: And you're employed by the Hollywood Police
Department?

LH: That’s correct.

PM: And were you so employed back in October of 19837

LH: Yes, I was.
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PM: And what was your assignment at that time?

LH: At that time [ was assigned to the Burglary Unit,
Hollywood Police Department Detective Bureau.

PM: And in 1983, did there come a time where you were
assigned to do something in connection with the investigation into the murder of an Adam
Walsh?

LH: Yes, I think it was on a Friday, October the 21% 1983, I
was contacted by Deputy Chief Hessler, H-E-S-S-L-E-R, and advised that [ was gonna be
a driver of a vehicle that they had borrowed from J. M. Pontiac.

PM: And did he tell you what you were going to do?

LH: Uh, at first he just told me that [ was gonna go to Perry
Airport and pick up a couple of detectives along with a suspect in the Adam Walsh case,

and bring them back to headquarters

PM: Did he tell you the suspect’s name?

LH: No, sir, he did not.

PM: Did there come a time when you learned it?
LH: Uh, much later, yes.

PM: And it turned out to be who?

LH: O’Toole.

PM: Is that Otis Toole?

LH: Otis Toole.
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PM: Prior to that date, did you have anything to do with the

investigation of Adam Walsh’s murder?

LH: On the iniual day or day after the incident, [ think it was that
afternoon of the incident, uh, the whole detective bureau was assigned to answer phones
and do lead sheets on phone calls coming in, uh, other than that that that’s basically all I

had done, just answer phones.

PM: So in October of 1983, would it be fair to say that you
didn’t really have a working knowledge of the case?

LH: No, not at all.

PM: Okay, the lead detectives at that time, that would have been
Detectives Hoffman and Hickman?

LH: Yes.

PM: Uh, okay, basically why don’t you just begin to tell me what
occurred on Friday, October 21, ’83.

LH: On the 21% at approximately 8:40 hours, myself and
Detective Leo Soccol, S-O-C-C-O-L, went to Perry Airport, which is located in
Pembroke Pines, to await the arrival of a small airplane that was coming in, being flown by
one of - I think he was still a police officer for us, and it supposed had Hickman, Hoffman,
uh, and another detective from another agency, along with the suspect. We were told to
wait there, w’ngn the plane arrived to just gather the people and bring them to police

headquarters, directly from the airport.
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PM: Now, at the airport, after the people get off the plane and
get into your van, where did they put the suspect Toole?

LH: Toole sat in the right front passenger seat. If I remember
right, Hickman sat either directly behind me in a captain’s chair or over in the passenger
side captain’s chair, and the other detective, I can’t recall his name, from another agency,
he sat in the very back couch-like area.

PM: Okay, and this was an unmarked vehicle?

LH: It was a high-topped conversion type van, unmarked, like a
- a conversion-type van, fancy conversion-type van.

PM: And total number of passenger capacity in that van was
what?

LH: I believe probably seven. Let’s see it had four captain’s
chairs, and the couch in the back, so you could probably put three on the couch if you had
to, and the four in the captain’s chairs.

PM: Uh, so when you leave the airport, what route did you take
and where did you go?

LH: [ left the airport and went down, uh, Pembroke Road,
straight down eastbound to I believe Park Road and then took Park Road north to the
police station, and pulled into the parking lot on the west side by our gas pumps.

PM: Taking that route, you would not have been on Hollywood

Boulevard, correct?
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LH: That’s correct. If I recall, I was told to take that route bv
either the major in charge at the time, which was a captain at that time, or by one of the
deputy chiefs, not to let him see the Sear’s, which was directly across the street from our -

PM: Which is what I was getting at, you didn’t - you didn’t take
Hollywood Boulevard and then when vou came up Park Road you would have been
traveling northbound, correct?

LH: That’s correct.

PM: And pulled into the police station. Doing that, you would
not have been able to see the Sear’s Store?

LH: You - if you were looking, you could see it, [ mean you'd
have to look hard to see it at that time, there’s a Sear’s Automobile Center that sat right
on the corner, and then the Sear’s Store sat behind it, so yes, you could see it, but where [
turned in, the entrance [ turned in was probably I'd sav three hundred feet south of
Hollywood Boulevard, so you’d have to really look through to see it.

PM: And you didn’t slow down or stop or anything?

LH: No, no, I just pulled right in the parking lot and pulled right
into our - we have what we call a sally-port where you can pull inside the building. I
pulled right in there so everybody could get out.

PM: And when you puiled in there, being that close to Sear’s,
nobody made any statement about the Sear’s - location?

LH: Not that I - not that I heard, no, sir.
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PM: Okay. So when you get to the police station, what happens
there?

LH: Uh, we - we go up to the detective bureau which is on the
third floor, uh, if I recall right O’Toole was taken into a conference room, the detective
bureau conference room, along with Hickman and Hoffman, and myself and Soccol were
taken into another room, I think it was a lieutenant’s office at the time and briefed on what
we would do the rest of the day, once they had finished briefing him or talking to him.

PM: That - that probably took a little while, but you weren’t
involved in that?

LH: No, I was not.

PM: And then did there come a time when you had more contact
with Otis Toole?

LH: Yes, that same day I believe at approximately 10:45 we all
re-entered the van and I was given instructions to take the suspect along with the
detectives to a Sear’s Store in Plantation, to see if he could view, you know, the Sear’s, if
he could pick out the night store, and [ was told to take him by - at the time [ recall three
Sear’s Stores, uh, that we were supposed to take lum to, one in —

PM: Let me interrupt you for just a second. When you get back
in the van at this time, you’'re driving; where is Toole sitting?

LH: In the right front passenger seat.

PM: And who'’s sitting behind you?
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LH: Behind me if I recall, Hickman I think was sitting directlv
behind me.

PM: And behind Toole?

LH: [ believe Hoffman was sitting behind Toole in the - on the

passenger’s side.

PM: And in the back bench seat; do you remember who was
sitting back there?

LH: That detective again, from out - another - out of our
jurisdiction, I think his name was Terry, I'm not sure, and Soccol.

PM: Detective Terry, matter of record, he was accompanying

Toole at the time. ;7_
(% o g

So is that it, a total of<epeople?

LH: [ believe so, ves.

PM: And everybody was in plain clothes, I assume?

LH: Yes, that’s correct.

PM: Okay. All night, when you leave the police station, which

route do you take from there? As best you can remember?
LH: [ really don’t recall. I know we —

PM: ['m concerned mostly with how you exit the police station,

‘cause realizing that the Hollywood Sear’s is directly across from the police station --
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LH: I don't want to swear, [ believe we went to Park Road,
westbound on Hollywood Boulevard, out to like University and up that way, but [ don’t
really recall if we did, how — I'm trving, [ can’t remember.

PM: If - if you took that route, a straight shot out on Hollywood

Boulevard and then north on University?

LH: That’s correct, ves, [ believe.

PM: That would have taken you back past the airport, correct?
LH: Yes. it would have.

PM: And you're en route to Sear’s in Plantation?

LH: That's correct.

PM: From when you leave the police station going westbound.

do you recall Toole making any comments?

LH: Not at that time, no.
PM: And what were your instructions at this time?
LH: To let him view the - a Sear’s Store or a couple of Sear’s

stores, and see if he could pick out the proper Sear’s store that Adam was abducted from,

that he alleged that he took, you know, the kid from.

PM: Now at this point in time, Tool is not directing you where to

go, 1s he?

LH: No, he is not, I'm doing the driving and not really even

saying anything to him, talking to him.

PM: And you didn’t know what he had been told, did you?
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LH: No, did not. There was conversation between Hickman.

Hoffman and Toole.
PM: Do you recall what that was about?

LH: Not really, no, uh-uh, I think they were asking him just

different things about, you know, the case and everything.

PM: Nothing to do with the location?
LH: No, not yet.
PM: Uh, so I guess there comes a time when you arrive at the

Sear’s Plantation Store”?

LH: Yes, uh, we arrived there, I don’t remember which entrance
we came into, but we arrived there about I guess 11:30 AM., uh, I drove around the Sear’s
Store and the mall itself, to get different views, I'd like park, stop for a minute, let him
look around. then drive to a different location, stop, let him look around. and at that time
he was saving this does not look like the store at all, doesn’t look like the location, doesn':
look like the store, you know, there’s nothing that looks farmiliar.

PM: Did he mention anything specifically about that store?

LH: He said something if I recall right that he had thought that
there was an automotive center, you know, close by where he had abducted Adam from.
and that that mall there he didn’t see where the automotive center was familiar with the
one that, you know, he had - he had seen, and also I think he had said something about, I
don’t know if it was, looked like a two-story building or what, but there was something

else that he didn't like. He said definitely it wasn’t the store.
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PM: Okay, and then what happened after that?

LH: Uh, if I remember right we then - again, I'm going back
quite a few years, [ thought we went to the Sear’s Store located in Fort Lauderdale, which
is on Federal Highway and I think Broward or Sunrise -

PM: Sunrise.

LH: Sunrise, and we went to that Sear’s Store, and again he said
that didn’t look the store neither. I then remember getting on [-95 -

PM: Let me stop you - that Sear’s Store on USI, uh, as I recall

that one did have an automotive center, didn’t it?

LH: Yes, it does.
PM: Did he, you know, make any comments about that?
LH: No, he just said that the store didn’t look like the same lay-

out, didn’t look like the same - the same store.
PM: The parking lot there 1s much smaller, correct?

LH: [ believe so, yes. And it’s right in between a couple major

roads, too, I think.

PM: Right.

LH: And he said it didn’t look like it at all.

PM: Okay, did he know where he was?

LH: No, did not. To me he didn’t seem like he knew where he

was at.
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PM: As you were traveling around, he didn’'t make any

comments abour recognizing any land sites or —

LH: Not at that time, after we left the Fort Lauderdale Sear’s
Store, I got in [-95 and was going southbound, uh, that’s the first time that he ever

mentioned that anything looked familiar.

PM: What - what did he say?

LH: Uh -

PM: If you remember.

LH: As we were going southbound on 95, I think we had just

crossed over Johnson Street, and approaching Hollywood Boulevard, he mentioned
something like this is starting to look familiar, this - this looks familiar here, uh, as we got
right to Hollywood Boulevard and as I started exiting off Hollywood Boulevard, he said
yeah, I think this is the exit I took, the Sear’s Store should be over here to the right
somewhere. As [ came down the ramp coming to [-95, [ was going very slowly so he
could - “cause he was like - as you're going he’s thinking as you’re traveling, so [ traveled
very slowly, he said something about the Amtrak Station, yeah, this looks really familiar,
I’m pretty sure this is the road here.

PM: Right.

LH: [ then got on Hollywood Boulevard, and again he said this
road looks familiar, as I'm going to the Sear’s, and he says up here somewhere not too
far, uh, a mile or so is the Sear’s I think, if it’s the right place. I went westbound on

Hollywood Boulevard, and at that time there were two entrances off Hollywood
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Boulevard that you could pull into the Sear’s parking lot. One was further east than the
other one, there was two between Park Road, from Park Road to right there. So I turned
into the first one and went down around the back side of the mall, which would be the east
side of the mall, and I went around that way. As I turned around the north side of the mall
building, I think there was a Publix there at that time; as I turned to go around that way
and started going westbound for about couple hundred yards before [ had to go make a
left to go south again towards the Sear’s, uh, he - he stated this looks familiar. If I
remember right he said something about - he thought he remembered the post office there,
there was a little post office there at the time, it wasn't reaily a post office. it was a drive-
through with machines where you put your, uh, money in and get stamps and it had like on
both sides you could drive up and drop your mail in. If I remember right he thought that
looked familiar. As we approached the Sear’s Store, uh, there were two entrances, one
was by the garden center and one was further south towards the police department. He
stated that this looked really familiar, so I pulled over and stopped and [ parked. and it’s
hard to say, probably five, ten minutes, we just sat there. At that time Hickman and
Hoffman talked to him, said you know, is this the location, he says I'm pretty sure it is, uh,
they asked him which door, I think he told them which door he thought the child had
come out of, if I remember right he said that Adam was sitting on a bus bench, uh, when
he saw - first saw him, so he parked his car and got out and walked up to him. They were
pretty sure - he was pretty sure of the location.

PM: You would have been parked on the west side of Sear’s,

and the road that would have been parallel would have been Park Road then, right?



Statement/LARRY HOISINGTON Page -13-
January 29, 1998.

LH: That’s correct, yes.
PM: Okay, and you’re north of the police station?
LH: North of the police station, probably at that time if [

remember right [ was parked, I believe right next to the garden center, which would be the
north door by package pick-up, right in there, I believe where I parked. pretty close to it.
‘cause he was talking, if I remember right he was talking, pointing - pointing at the post
office saying, then pointing at the garden center, and then you know, describing the whole
situation.

PM: Now, do you - when you got there and parked, and you sav
Hickman and Hoffman were talking to him, what - why if anything do you recall of that
conversation?

LH: Not - not much, basically what 1 - what I got out of the
conversation was that they were asking him, you know, he was saying this is the store, and
thev were just trying to clarify, are you sure this is the store, which door did he come out
of, what bus bench did he sit on, uh, you know, the post office thing like [ said, I
remember the post office type thing, uh, I even think he even knew that there was an
automotive center that you had to drive by as you got to Hollywood Boulevard, he said
something about I’m pretty sure that the automotive center - which I think he could
probably see from where we were sitting, uh, but he was pretty sure that you had to drive
right by the automotive center to get to Hollywood Boulevard. And he knew that you -
he said he made a right and he said there was like a - from where we were sitting that we

were probably, oh, shoot, a good two city blocks from Hollywood Boulevard, and he - he
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was saying that yeah, when you get there you make a right and it’s a six-lane road, uh,
then you go down, you hit a curve, and then the turnpike’s that way, a few miles. And

this is all before we even got to the parking lot to the actual Hollywood Boulevard, you

know.

PM: When he’s pointing out the park - bus bench and the exit
doors of Sear’s, uh, [ think you mentioned something about he told the detectives which

door he saw the child come out of?

LH: Yeah, if I recall right there, there was a - when they were
talking to him, from what I was, like I said [ didn’t know much about the case, but I think
they were saying that they thought Adam had come out of one door, and he was saying he
came out of another door, uh, and when he - walked over to the bus bench, and they were
trying to say are you sure it wasn’t this door or was it that door or which door was it. He

was like trying to tell them no, it was this door here, the closest one to us.

PM: Which door was he referring to?
LH: [ think he was referring to the door further north, and they

rwere referring to the door further south towards Hollywood Boulevard.

PM: Now, on the Park Road side to Sear’s, the garden center’s
on that side, correct?

LH: That’s correct, yes.

PM: Okay, and I've got some photographs, maybe we can look

at them. Uh, this photograph which is marked photograph number three, and for the
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record what we’re using here is the Adam Walsh Photo File, and this photograph of the
Hollywood Sear’s is photo three, with photograph that’s on the Park Road side?

LH: Yes, it is, that’s the west parking lot of the Sear’s Mall.

PM: And this would be based - this photograph - someone would

be looking sort of in a northeasterly direction to take the photograph?

LH: Yes, they would, yes, sir.

PM: And do you recall approximately where you people were
parked?

LH: Yeah, I'd say probably right by this light pole here, or

maybe the third - no, probably the second light pole right in here, right down by the

garden center.

PM: [ was gonna say, that puts you near the garden center.
LH: That’s correct, yes, Sir.
PM: And so you'd be looking at Sear’s and have a view of the

entire side of it. Now, this picture doesn’t really show it clearly; do you know which door

from this picture he was insisting he saw the child come out?

LH: Yeah, this door here, the one that’s on this picture it’d be to
your left all the way up here by the garden center, towards the garden center, the garden
center’s here so it’d be this door here.

‘PM: So basically it looks like it’s the second entrance, if one is
walking northbound along the Sear’s store —

LH: That’s correct.
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PM: There’s one entrance and then a second entrance?

LH: Right. He was saying that the boy exited the door here and

went to a bus bench, which was supposedly right in here at the time.

PM: Towards the garden center

LH: That’s correct, yes, sir.

PM: Uh, and the bus bench was there?

LH: [ don’t recall if it was at that time or not, I believe it - I'm

not really certain.

PM: Okay. Uh, now you said something about the detectives

were - [ don’t know if insisting’s the right word - but questioning him as to which door?

LH: That’s correct.

PM: The boy came out; do you remember what the detectives
were saying?

LH: No, just basically, you know, ‘cause he was saying the door

he was saying - they were saying you sure it wasn’t this door here, and he was saying no,
it —

PM: Which door were they referring to?

LH: They were pointing to the door which is the first door, right
here, the one further south.

PM: The south door - and that’s one further away from the

garden center?

LH: That’s correct.
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PM: But he insisted that they were incorrect and that it was the
other door?

LH: That’s correct.

PM: Uh, did he go into any detail as to - that you overheard and

recalled as to, uh, what happens after the boy comes out of the store?

LH: All T - not really, all I remember is him saying that he parked
his vehicle, and exited, and walked up to the boy, uh, think he said that he told the boy -
he told a couple of different versions, but the one that I can remember in the van at that
time I think was that he had candy or some kind of goodies in the car to try to entice him
back to the vehicle, and he struck up a conversation with him saying look, I got this and 1
got that, to get him back to the vehicle , and he was saying that he didn’t struggle with

him, that the boy voluntarily walked to his car and got in.

PM: Did the detectives seem to take that story at face value?

LH: I reallv don’t recall about that part if they did or not.

PM: Do you recall if they asked him if he had gone into the
store?

LH: ’m not certain, but [ think they did, if I recall right he said

no, that he - the furthest he went was underneath the overhang to the bus bench
[unintelligible]

PM: You're pretty familiar with the store and the mall itself at
that location, Hollywood Boulevard?

LH: I guess somewhat.
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PM: And 'm talking about in 81 -

LH: Yeah, somewhat again.

PM: In 1981, if you remember, uh, was there a wig shop in that
mall anywhere?

LH: As far as [ remember there was, it was in the mall area itself]

and it was uh, over by - it wasn’'t Walgreen’s, it was in the mall itself, when you went
through Sear’s it was to the left down by - I forget it was like a deli - a deli little place,
and uh, it wasn't a Walgreen's but it was another - one of those stores that went out of
business, like a five and ten cents store, it was a big one, [ can’t remember the name of i,
Woolworth's, it was right on that - over there, close to that. There was at least the one.

PM: And when we say it’s a wig shop, was it a shop that
appeared to you - [ don’t imagine you used it, but did it appear to you that it was strictly a
wig shop or was it a combination of perhaps wigs and something else?

LH: It looked like - if [ remember right it was a combination.
They had the wigs in the front window, it wasn't a very large store, and then they had
maybe one or two chairs in there for them to do whatever they do, you know, mostly it
was wigs if [ remember right.

PM: Did you go into that mall frequently, uh, on or off duty?

LH: Couple times of year probably, two or three times a year

maybe.
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PM: Okay. The Sear’s Store, back in July of 1981, as you know
Adam Walsh was abducted on July 27" Had you been in the store any time around that
date?

LH: Not that I can recall, no.

PM: What about the day he was abducted; did you have occasion
for any reason to go over to the store?

LH: No, I didn’t.

PM: Would you then not be familiar with the lay-out of where
the toys were and the lamp department, the video game that he was supposedly playing or
waiting to play”?

LH: I knew - no, I don’t recall, , I remember as soon as you
walked in the - the - the north door here, if I remember right as soon as you walked in that
was clothing, if vou went straight in about fifty or sixty foot there was shoes, I remember

down here if vou walked in I believe that was tools and stuff down there. but I don’t really

recall, uh -

PM: So the door - and we're referring again to photo number
three, the door that Toolfsays he saw the boy come out of, that would - that door if you

enter it takes you into the tool department?

LH: Yeah, when you walked in it, you went to the left, that was
the tools, if you went to the right it was uh, it did have video games and stuff there, and if
you went straight, to the left there was customer service, uh, and furniture to the right of

that, and lamps, yeah, right there, so yes, that - that door there. The other door when you
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entered it if [ remember right was uh, as soon as you walked in it was clothes to the right,
if you kept walking there was a aisle there that had - no it didn’t, I'm sorry, the popcorn
and candy was the next one, I can’t remember, and there was clothes, okay, kids™ clothes ,
mens’ clothes, if you kept walking further go to ladies clothes and stuff.

PM: So the door that Tooltwas referring to is the door closest to
the garden center and the video games?

LH: That’s correct, the video games were to the right and to the
left I think was the tools and garden center and all that stuff.

PM: And that door would have been closest also to the lamp
department?

LH: Yes, it would have. If you kept walking straight ahead, it

was probably, uh, maybe a hundred foot straight in, then you'd come to the lamp

department, not quite that far.

PM: Did Toolgindicate where he parked on that day?

LH: Not that [ recall, no. I'm sure he did. but not that I recall,
that he told me.

PM: So after you visit the Hollywood Sear’s Store, and he - he’s
identified it as the store he abducted the child from, what - what’s the next thing that
happens?

LH: I believe we went back to headquarters for lunch.

PM: Did he make any comment about the police station being so

close to the store?
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LH: No, not that I recall.

PM: Up to this point nothing’s being recorded either audio or
video, correct?

LH: Not that I’'m aware of, no.

PM: And any questioning that’s done to Tooléis mostly by the
two Hollywood detectives, Hickman and Hofifman?

LH: That’s correct.

PM: And up to this point, is anybody directing Toole in any
fashion as to where to go, where to turn’

LH: Not that I can see from me driving, you know, watching the
road and paying attention to him, uh, I didn’t hear any - nobody told em, you know, Larry
g0 here, go there, do this and do that, [ just - [ was under the impression from our chief
that the wanted me just to try to do it, you know, ad-lib it. not let anybody tell me, you
know, drive here and stop, drive there and stop, anything like that.

PM: When you came south on 95, you mentioned something
about crossing Johnson and Toole saying something, things are familiar, uh, how - how
did you come to turn off onto Hollywood Boulevard?

LH: He was saying this looks familiar, and as I was slowing
down, because he was saying yeah, this looks really familiar, I was gonna exit the exit and
if he didn’t say this was it [ was gonna get right back on and keep going south, but
because of the train track and because him saying this looks familiar, and then when he

told me I think the Sear’s is up here a couple miles on the right, that’s why I turned there.
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[ mean he didn’t say, turn here, you know, this is where it’s at, he - he was like - [ mean
it’s hard to explain how he was, he was like really vague, you know, he would, you know,
the way he was talking, this looks like 1t, you know, this looks familiar, uh, yeah, I think I
remember this, so that’s why I slowed down and come off and when he said I think Sear’s
is up here, that’s why [ turned and went up Hollywood Boulevard.

PM: And then apparently you guys go back to the police station,

there’s a break in the action, so to speak?

LH: Yes, sir, that’s correct.
PM: And when’s the next time you have contact with Toole?
LH: Uh, I think, I don't know if it was that day or the next day

that we took the trip up to, uh, north on I-95, on the turnpike, I'm sorry. I guess it was
after lunch, I’m not sure about what time, 1:00, 130, like I say probably an hour later, we

went back to the, uh, Sear’s Mall parking lot again and let him view it again, uh -

PM: Now is the seating arrangement the same?
LH: [ believe so, yes. [ don't recall exactly but I'm pretty sure

it was, [ thought it was basically the same most of the trip, but he definitely was in the
front again, from the front he had a better view of everything, so that’s why he wanted
him in the front, ‘cause the captain’s chairs, if you're sitting in the back two seats, all
you’re looking at is the, you know, you can just - you have to look through like between
the two passengers, driver’s and passenger’s seat to see anything. So we put him in the
front seat. If I remember right we went back to the Sear’s Mall again, I parked this time a

litle bit further north right - right across from the post office this time so he could get a
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better view. This way here from where he was sitting he could see the package pick-up
area, he could see the - directly to our right would be the - the post office and he could see
all the way to Hollywood Boulevard. And the reason for this was to let him again see the
location, see if he was sure of the location, and he still was. Uh, we then - my instructions
then were to let him try to direct me from that location to the location where allegedly that
the body was left. So I went there, and let him tell me, go ahead and drive straight, when
you get to Hollywood Boulevard make a right. As we made right he menticned
something about going around a big bend in the road, and when [ approached - back then
it was called Academy Circle, that’s where Riverside Military Academy used to be, it sat
right in the middle of Hollywood Boulevard; well it still does but the school’s not there,
and you could make a complete circle if you had to. When we approached that he - if I
remember right - he remembered the circle, he remembered the school, and even
mentioned that there was some kind of, you know, academy or school or something.
After we went —

PM: Did he mention that before he saw it or when he came -

LH: No, when we come up to it he says yeah, I remember the
school, I remember this building or school or whatever he thought it was. As we were
going around the circle, once I went around the circle he told me to make a right and he
says, [ think I asked him that time, I said how much - where do I have to go now, he said
just keep going down this road and hit the turnpike. Uh, as we were driving, uh, I think -
I don’t recall where, somewhere along the fashion center or going that way he thought

that the turnpike was coming up close, and when I got on the turnpike he directed me on
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to it, when I pulled up to get the ticker he told me, he says yeah, I remember getting 2
ticket, you know, the toll booth. When I got there he directed me to go north on the
turnpike, uh, as we were traveling up the turnpike we were - we were discussing things,
and uh, I forget who was asking you know, how Adam was acting and everything, and at
a couple points he says yeah, Adam was crying for his mommy so I had to pull in here or I
had to pull off here, you know, talk to him, and then as we went by a uh, plaza, he stated
to me, he says yeah I had to pull in to one of these places here and like rough the kid up,
you know, really get rough with him.
PM: Whereabouts would this be?

LH: [ don’t remember if it was the first plaza or the second

plaza, uh, that we went by, it was one of the plazas.

PM: Upon entering the turnpike from Hollywood Boulevard?
LH: Yes, as we're going northbound.

PM: Going north?

LH: There was - I don’t recall which plaza, there was a plaza,

and as we went by it he said that’s - I had to go in one of those places and rough the kid
up. [ don’t recall if we pulled into it or not, I don’t really know if we pulled into the plaza
or not, or if we went to the next plaza and pulled in. But he was sure that he had roughed
him up and had to get, you know, pretty rough with him.

PM: Did he go into any detail about what he did at that point to

the child?



Statement/LARRY HOISINGTON Page -23-
January 29, 1998.

LH: ['m sure he did, but not - not with me. He didn’t, again, [
was just driving and taking directions from him, I wasn’t really interrogating or asking.
you know, what all happened. But he was turning sideways talking to the guys in the back
saying different things, but I can’t recall everything.

PM: And to your knowledge, this second trip after lunch.
nobody’s recording either audio or video what’s going on, right?

LH: No, not at all.

PM: Were the detectives taking notes when they were
questioning him?

LH: [ assume they were, I mean they had - they had, vou know.
papers in their laps and things, [ don’t recall if they were or not.

PM: CUh, when - when you left the police station after the lunch
break, did - did you somehow gather that he knew he was supposed to take you guys to

the place where he supposedly disposed of the body?

LH: Yes.

PM: You got that impression?

LH: From the get-go, yes, [ did.

PM: And how was he behaving, was he cooperative or did he

appear like he was trying to uh, maybe bluff you out or - you know —
LH: My impression was that he was cooperating, uh, that he was
- some things he’d answer and other things he would, he would just drift on to other

things about, you know, like I'd hear them ask him a question about one thing, then he’d



Statement/LARRY HOISINGTON Page -26-
January 29, 1998.

drift on to something else, like we were driving down the turnpike, they’d be asking him
something, and a car would pass us, and he’d go oh, I'd kill that lady there, and then he’'d
carry on, you know, oh, I'd stalk her, I'd follow her and I’d kil her, or you know, we
passed a hitchhiker one time and he started, all of a sudden started talking about oh yeah, I
picked up a hitchhiker one time in Texas and took him out and killed him. You know, he
was just like, he was a weird person to understand, you know. He was cooperating and
he was also bragging and he was also probably making things up, you know, I’'m not reaily
sure, he was just constantly changing his - his demeanor as to what he talked and
everything, what he said, like I said you’d be talking to him at one time, uh, and he’d just
all of a sudden switch into a different path of conversation. You'd be going oh, where’d
that come from, you know. But he - he was not not cooperating, put it that way, and he
was talking -

PM: He was cooperating, okay. Now from Hollywood
Boulevard going north, uh, you mentioned I think that you pulled into one of the plazas,
stopped for a while and then continued on, correct?

LH: Right, for a very short time.

PM: Uh, and of course, it's quite a ride from Hollywood
Boulevard up to Mile Marker 130 and 126. As you're going north, is he indicating that
vou should stop anywhere along the way?

LH: No, uh, we just kept reminding - looking for the spot, the

whole time, I kept telling him, you know, are you watching for the spot where you got off,
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and, you know, he’s looking but he’s never saying anything about pulling over vet, he's
saying no, the only time I pulled over was into the rest area, uh, quiet the kid down.

PM: Did anybody you know question him as you were going
north about any particular locations, you know, as you came up anywhere did anybody say

well how about this place, how about that place?

LH: Yes, they did, uh, quite a few different locations they - they
asked, you know, does this look like it here, and he said no, we'd go by something eise
mavbe, does this look it, no, keep going, you know, we just kept riding.

PM: What kind of locations were that they were asking him
about?

LH: Uh, different - [ think like different, just different locations
that might have been cleared, different uh, bridges that you might get off on, different exits
like the - he’d look up and say no, this isn’t it, like smaller exits, they’d say does this look
like the exit here, no, this isn’t it, and then he’d tell you no, there was no toll booth, uh,
there was no street lights, there was no, you know, no nothing, no waterway right here, or

Bur
stuff like that, he’ll just say no, this doesn’t look like it. I'd slow down bw keep going.

PM: And any - ‘cause you know, I've driven it too and it's a
long way to this location. Did he ever indicate to you that it was going to be a long way?

LH: He seemed like he knew as if there was- it took a while, the
child was with him for some time ‘cause he kept saying that for the longest time that the

kid was okay, you know, there was no problem with Adam in the vehicle, that you know,

there was no - you know, they just - whatever they did, talked or whatever they did, they
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Just traveled, and then I guess after the Lunintethssbted that’s when Adam started saying [

want my mommy, [ want my daddy, you know, stuff like that.

PM: The plaza that you pulled into where he claims, you know,
ﬁ; had to rough the child up; do you remember what county it was in?

LH: No, I sure don't.

PM: Getting on at Hollywood Boulevard in Broward County, I
think at that time there might have been a plaza in Pompano, I’m not real sure —

LH: The only - I’'m almost certain it wasn’t the first plaza, ‘cause
[ remember going by it and him saying [ pulled into some, you know, a plaza like that to
quiet the kid down and at that time [ didn’t want to make a U-turn back up ‘cause we
were gonna keep going, so [ kept going, and if [ remember right the second one we went
to - because of the way he said at the first one, [ pulled into it, and said, then of course
they all look the same, except for the different service stations, and [ think he said yeah,
this is - he didn’t say this is the plaza but he said yeah, he definitely pulled into - vou
know, a plaza like this. I think there’s only two plazas the whole distance at that time to
the mile marker, I don’t remember, but you know, and he was- like I said the first one, uh,
he mentioned it, and the secdnd one we pulled in, he just said it was one of the plazas.
And if [ recall he - he thought that after the second plaza it wasn’t too far to where he had
to stop and kill Adam, because he was getting out of control.

I;M: So - 5o he keeps not identifying any of these places that he’s
being questioned about, so you continued north?

LH: Right.
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PM: You don': make any stops at any places, do you?
LH: No, I do not, I slow down and I might have even slowed

down to the point where I go off on the shoulder, but I kept moving, I never stopped
completely, you know, I'd slow down and just let him look and see, and I might have
pulled over to the shoulder and just slowed down to like twenty or thirty and let him see
it, ‘cause you know at sixty or seventy it's pretty hard to, you know, see anything, so if he
- if they thought something looked familiar I would slow down and pull over, uh, and then

just, you know, continue on again.

PM: Uh, so apparently there comes a time when you're
lf’ A0SR Augy
approachmg{i-nmteﬂrgrbiei road overpass.
LH: Yes, sir.
PM: What occurs then?
LH: Uh, as I'm going by, [ can’t recall now if I slowed down and

pulled over, but as I’m going by he states that as we're going by he points and says that -
that looks like the spot there. Uh, I probably stopped, I don’t know, three hundred foot
past it by the time I could get stopped and get over to the shoulder. I stopped and thev
questioned him a little bit, you know, you think that’s it, yes, I put it in reverse, I backed
the van up to the spot -

SIDE ONE OF TAPE ENDED; CONTINUE ON SIDE TWO

PM: We had to turn the tape over. Let’s just backtrack a little

ﬁ seaqugh K.
bit here. You’re approachmg@am%e&l@@e}

LH: That’s correct.



Statement/LARRY HOISINGTON Page -30-
January 29, 1998.

PM: And uh, you recall what - what point he says anything about
this location?

LH: [ think as soon as we crossed under the bridge, or right at
the bridge, at the overpass, he stated that this looks like it.

PM: And is it at that point because he said that you began to pull
over and slow down?

LH: Yes, that’s correct, I pull over immediately, slow down as
fast as I can, I think he’s asked again, you know, do you think that’s it, he said I think it
was. So we back up down the shoulder of the road to about the bridge area, probably a
little bit past the bridge, stop again, let him look, uh, if I recall they asked him, after he
said yeah, this looks like the point, they asked him what’'d you do, and he said drove in
through where the guardrail wasn't, and they asked him how far down did you g0, and [
forget what he told them, but he told them how far he drove in, and he says that’s where
he uh, pulled in and took the boy out of the car, laid him down, and if I remember right it
was two or three strikes of the - I don’t think he cailed it machete - like he had a different
name for it - but a machete-type instrument with a wood handle and chopped off the boy’s
head. We then pulled in - in there, uh, stopped and got out and let him look around, and
he - he was familiar with the area from what he was saying, this looked like the area.

PM: As he approached the M‘ém overpass, did any of
the detectives, a;nybody besides Toole say anything about the location, you know, could
this be it, Otis, is this it?

LH: Not that I recall, no.
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PM: So the first indication is that after you pass it he savs

something about it looks like the place.

LH: That’s correct, as we're passing.

PM: When you stop there, he doesn’t get out of the van right
away?

LH: Not immediately, no.

PM: And uh, we’ve been up there, you and [, and a couple other

people, uh, the area right next to the turnpike, not too far back, let’s say from the turnpike

to where the guardrail would have been, is that area when we went back there a month or

SO ago, was it pretty much the same?

LH: Yes, but it’s grown up, every where that there was rock and

gravel, now there’s, you know, weeds and grass grown, but yet, it’s basically the same.

PM: But there was that wide asphalt road that leads back into the
o _
fematetiesbie] turnpike area, that - that road was pretty much the same?
LH: Yes, sir.
PM: Uh, when you're parked there, does Toole give any

description of what’s beyond the area where the guardrail would have been?

LH: I don’t recall, he knew - yes, well, past the guardrail is
where he said he puiled in, and he said there was like a big rock parking lot that he puiled
in, he showed us,‘it’s hard to say on tape but he showéd us with his hands and everything,
[ pulled down here, and I parked here and he showed us about where he took the body to,

said he drug it to, and uh, yes he did, yeah he described - but he didn’t say, you know, past



Statement/LARRY HOISINGTON Page -32-
January 29, 1998.

here there’s water and past here there’s orange groves and past - no, he didn't. you Know,

a construction site or anything like that that I recall, no.

PM: In "83, you weren’t able to drive back in there, correct/

LH: No. no, we were only - you only could drive up to uh, no, I
don’t remember, [ think you could drive back there, I think the guardrail was still down, I
think you could drive back in there, I'm not certain.

PM: Did you drive back in there?

LH: [’m not really certain, I remember we walked back in there

‘cause he sat on a log in there, but I don't remember if we drove back in there, I can’t

recall if we did or not.

PM: So apparently there comes a time when everybody exits the
van?

LH: Yes. that’s correct.

PM: Uh. when you exit the van, tell me what happens then?

LH: Okay, he was in leg shackles, and handcuffs so he couldn’t

walk too far, but we did walk him over to where he - it was only probably thirty foot from
where we parked, uh, to where he says he took the body to, and that’s where he said that -
if I remember right that he laid the boy down and chopped off his head, he says he then
drug the body another few yards, feet, fifty feet, no more than fifty foot I think, into the -
bushes and cove;'ed it up with leaves and stuff, uh, he then said that he brought the head
back with him, put it in the rear passenger compartment of the vehicle behind the driver’s

seat on the floorboard and then he said he drove off and he told me, he said I went two or
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three miles down and walked up on some kind of wood dock and threw the head out in
the water.

PM: Let me - let’s stay with this section for a minute. When you
walk him back into this area where he says he killed the child, uh, we've got some
- ». . - Jo , . .
photographs of the - were taken in December, 1997, sa¥ the area’s changed quite a bit.

They’re all numbered, maybe by looking at them you can give me an idea of how far back

you walked.

L4 B I'd sav on photograph number sixteen, if you took where
the pick-up truck is parked and where the picture ends, would have been right over to the
left right in here somewhere, right in here where this pavement’s at, right over in there
somewhere.

PM: Okay, in this photograph we can see you know, what
remains of the asphalt road.

LH: Right.

PM: And this picture, number sixteen, we're looking, let me see,
we’re looking basically from the top of Radebaugh Road Overpass, and we would be

looking in a northeasterly direction. Do you agree with that?

LH: Right, vyes, sir.
PM: So on this asphalt road -
LH: See over to your -where your thump is at, over to the left

over here, though, there’s a bunch of trees, that’s the furthest we went with him.
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PM: Okay, does he point out approximately where he actually

killed the child?

LH: Yeah, but it’s not in any one of these pictures, it’s - it’d stiil

be over to your left a little bit more/

PM: Be further to the —

LH: Yes.

PM: west, on that road?

LH: West, yes.

PM: See if we have anything better, all right. How about photo

eighteen, does that help, because -

LH: Yes, that’s where the road ends, it’d be right over here,
right in these clumps, right over in this area.

PM: Okay, just for clanfication and I'm - I'm the one that took
these photographs. uh, eighteen is a photo that’s being taken from up on top of
Radebaugh Road and it looks, uh, from south to north, I'm looking northbound, and the
asphalt road ends because they’re - between 1983 and the time this photograph was taken
there was some excavation which I've learned about, and so the asphalt road in the
photograph we’re looking at in '81, 83 would have continued, uh, from where this
photograph shows it ending, it would have continued west into the turnpike.

LH: Correct, that’s correct, yes, sir, past the guardrail that was

down.



Statement/LARRY HOISINGTON Page -35-
January 29, 1998.

PM: So what you're telling me if I understand correctly, is that
somewhere between the guardrail and where the asphalt road in photo eighteen is. uh,

west of the asphalt road in photo eighteen, is somewhere where he claims he actually

killed the chiid?
LH: Yes, sir, that’s correct.
PM: Okay. And -
LH: ‘Cause again, now, in ‘81 and ’83, when this occurred,

when we went there in 83, this was all through here - of course the asphalt road was there
and that was clear, but all around here was all trees and bushes and everything, it was
large, there was no water right here, and you know. this was all like it is here, it was the
same over here.

PM: From interviewing people up there, ['ve learned that the
area [unintelligible] is - was a drainage canal that - or ditch that people that owned
property had dug and then it apparently comes, uh, let’s see, it comes north and south and
then it cuts off and then it seems to go east and west, and where the asphalt road ended
they - they apparently excavated that area as well, and so - to the north side of the asphalt
road there was a lot of - from what they’ve told me, too, these people that work up there -
it was a vegetated area.

LH: Uh-huh.

PM: And so it was somewhere back there that he claims he

actually killed the child?

LH: That’s correct, yes, sir.
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PM: And then he - he takes the body off into the vegetated area?

LH: Yeah. to the north of the asphalt road, uh, he said he took
the body back in there. If I remember right it wasn’t more than fifty - fifty foot, he said he
drug it down in there and then covered it. At the time he told me, I don’t know what he
told everybody else, but he told me that he just covered it up with leaves and stuff that he
had there, you know, that he could find around there.

PM: And did you and the detectives walk back to where he
claims he left the body with the leaves”?

LH: Yes, we did.

PM: In 1983, shortly after these revelations by Toole, there was
an extensive search of that area, and what we've got here are some photographs of the
area of the Florida Turnpike Mile Marker 126, which is Radebaugh Road. taken in
October of 1983. Perhaps looking at these might - be better able to pinpoint where the
says he killed the child or he says he disposed of the body, perhaps not.

LH: Yeah, this here looks like this is where the turnpike road is,
right here, oh, it’s over that way.

PM: The turnpike? Okay, we’re looking at photo number one of
the Mile Marker 126, this photograph is looking from —

LH: Going back the other way —

PM: East to way -

LH: Okay, all right.



Statement/LARRY HOISINGTON Page -37-
January 29, 1998.

PM: And if you look closely at the right center, you can see
Radebaugh Road overpass.

LH: Okay.

PM: So where this piece of heavy equipment is on the asphalt

road, on the access road, if you continued -

LH: You’d go through the guardrail -

PM: And you'd come through the guardrail and out to the
turnpike.

LH: Okay, they’re - this - they look like here thev're way in too
far then.

PM: Oh, okay. So he didn’t really go back that far?

LH: No, no, if I remember right it would have been right -

whatever that is there, right in this area here, back in that way, but I'd have to see a

different - that doesn’t look ~

PM: This is another photograph, we’re looking at photo number

two. Again, you can see the Radebaugh Road overpass —

LH: Yeah, that’s closer, yeah. Yeah, so this looks like - more

like the area, right in here.

PM: To the nght of the heavy equipment?
LH: Yes, sir.
PM: So actually we’re talking about him disposing of the body

on the north side of the access road?
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LH: Yes, sir, that’s correct.

PM: Did he indicate how far in to the wooded area or vegetated
area, whatever you want to call it, that he went, or did you guys walk back there?

LH: Yeah, uh, I - I don’t recall, it wasn’t that far, I would have
said no more than - definitely less than a hundred feet, and I would think more like maybe

fifty foot in, if that.

PM: And when you were walking back in there, uh, how was the
earth, how did it feel g;;’%’gfoot‘?

LH: Once you got past the - the - away from the asphalt road
and the, you know, like the rock that it had around there, it was pretty mushy, like
swampy, wet, swampy type - type stuff with leaves and like a build-up of eight, ten,
twelve inches of stuff, you know, where it was like a swamp. It’s hard to explain, you
don’t sink down into water, you know, [ don’t recall my feet getting wet but it was like
mushy and stuff.

PM: Now, he didn’t indicate, from you’ve told me, uh, that he
buried the body, he said he covered it with leaves?

LH: That’s what he had told me, yes, that he covered it with
leaves, available material.

PM: And also, when he goes back there, did he indicate where he

actually killed the child?
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LH: [ know it was outside the car, and he - if he did. [ mean. [
was just there, you know, he said a general area, where he laid him down and chopped his

head off, but [ don’t recall - I don’t recail exactly where, though.

PM: Do you remember if it was on the asphalt road or off the
road?

LH: [ really don’t recall, I don’t want to say, I'm not reallv
certain.

PM: Okay, that’s fine. And vou also mentioned that when he

was describing what he did, uh, that he didn’t use the word machete?

LH: Right, yeah. he was- [ can’t remember what word he was

using, he was calling it something else, uh, God, I can’t remember what he was calling it

now.
PM: If that comes to you, would vou -
LH: I sure will, veah.
PM: -- interrupt and let me know? Now, again, nothing’s being

recorded, either audio or video, right?

LH: No, sir.

PM: But -but obviously , the detectives are questioning him
about certain aspects of the crime?

LH: Yes, sir, that’s correct, now that they are at the scene,

they’re questioning him a lot. And then after they question him, detectives will go in and
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search and [ staved there with him, because of he being handcuffed and legcuffed, he
couldn’t walk.

PM: Besides the detectives you mentioned, including yourself,
were there any other police officers there that day?

LH: Yeah, uh, a trooper pulled up and wanted to know why we
were there, and uh, I remember you know, discussing with him what we were doing, and
uh, I asked him for a piece of paper, ‘cause when you go back out the same exit you come
on with a turnpike thing, you know, they’d question us, so he gave me I think it’s called a
turnaround —

PM: Yeah, turnaround ticket.

LH: -- slip or something, and uh, I also - while we were there [
asked him if he was familiar with the area and he said yes, and he verified that he thought
that this was the only place in the general area that he knew of that you could exit and get
back on without paying a toil. I think if I recall, I don’t know if he did that day or if he
had arranged to help him the next day, have a Department of Transportation official meet
him that. Yeah, I don’t think it was that day, I think he arranged to get somebody there.

PM: Now, when you were there on this date with Toole, there

were no other Hollywood police officers there besides Hickman and Hoffman, right?

LH: That’s correct.
PM: And there was a Detective Terry?
LH: Yes, sir, that’s correct, and I believe, I'm not sure,

Detective Soccol rode with us up there that day or the next day, I'm not really certain.



Statement/LARRY HOISINGTON Page -41-
January 29, 1998.

PM: Now, this all occurred on October 21, ’83, right?

LH: That’s correct.

PM: Uh, was there any searching done while vou were there with
Toole?

LH: Very little, very limited, uh, they did, you know, walked in

and uh, just looked the best they could, vou know, just a brief area of search, [ don’t think
we were there that long, no more than an hour, I don’t believe.

PM: Okay, the only one searching would have been Hickman.
Hoffman, Terry, yourself and Toole?

LH: Yes, sir. that’s correct, that day, that actual day.

PM: And after searching around there for a while, what’s the
next thing that happened?

LH: Ch, I think we - we got back in the van, and somebody had
asked him about a - the head being found, where he left the head, uh, we then went
northbound ‘cause he said he came out and went north with the head in the back - that’s
when he had told me about the head being in the back seat, and so we headed northbound.
I asked him how far it was, if I remember right he said - I think he said no more than ten
miles. As we were going up, going northbound now again, uh, he’s telling me that yeah,
he was gonna keep the head, and I'm asking him why would you keep a head, he’s telling
me he was gonna keep it for a souvenir, you know, as a remembrance, [ think the people
in the back seat were saying something differently about sexual - keeping it for a sexual

thing or something, and he was saying no, uh he was saying that he got scared, uh, that
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when he had to ger off the - off the turnpike he had to pay a toll, that he was afraid that
somebody might see it, so that why he said he stopped and threw it in the water. As I'm
going northbound - [ don’t recall how far it was, maybe three or four miles, two or three
miles, something like that, as I'm going northbound he mentions to me. this looks familiar
here, so I - I remember this time getting over on the shoulder and going very slowly. As
we approached a location, he said this - this looks like the spot. I believe at the time you
could see the grass was cut and you could see like a - a wooden - [ don’t want to say a
dock but a wooden plank walkway or something, looked like a regular walkway but a
wooden plank walkway, and he said this looks like the spot here, he said I stopped here,
and I walked around that and I threw the head in the water. Well, we stopped the car, we
got out, walked over there and he verified, you know, this looks like the spot where [
threw the head into. They questioned him, whatever, we got back in the van and I don’t
know, it was quite some time later I found out that that was where the head was found, I

guess where they actually found the head in the general area.

PM: You yourself didn’t know that prior?
LH: I had no prior knowledge at all.
PM: As you were approaching that location, or for that matter

any time during the trip, do you recall if Toole ever described the area where the head was

disposed of?

LH: No, but I don’t recall him saying that it was water or

-1
anything like that, but I do recall him saying it wasn’t far from where he uh, killed the eg‘g

and chopped his head off to where he threw it, but I don’t recall him saying, you know,
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too much detail about what was at that location. All [ know is he, you know, he had said
that he was looking for a wooden walkway-type thing, you know, and that was it.

PM: Okay, what do you mean he was looking for a wooden
walkway?

LH: When [ was- I don't recall if it was in the van or when [ was
sitting there, talking to him while everybody was searching, uh, when, you know, he told
me he took the head and he went ten miles or less than ten miles and threw the head in the
water, he had told me at that time that uh, if I recail he had walked on some kind of, like a
bridge or a walkway or a wooden, you know, dock or something, you know, but other
than that he had never said anything -

PM: Did he say - he told you that before you got to the location?

LH: Yes. Ican’t recall if he told me that in the van or while we
were sitting there talking, but he had mentioned something about he had walked out on
something and threw the head into the water, vou know, wooden something or other.

PM: When you arrived at the location and he identifies it, does
everyone exit the van?

LH: Yes, we all exit, we all walk out onto the dock area,
whatever it was, it wasn’t a dock. it was something I guess for maybe flood control
district people to walk out and check things or something, and trying to remember, I
thought there was some point of interest that was on the - on the uh dock itself, something
made out of aluminum or something, he might have said that looked familiar, I can’t recall

that, either a round [uninteiligible] or aluminum something that he - he - they were talking,
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you know, questioning him about the, you know, and he said that’s his reference point
that he remembers, this wood dock with that, whatever it was, but I don’t know what it

was, I wasn’t [unintelligible] investigation.

PM: Did he reenact at that time how he disposed of the head?
LH: Yes, he did.

PM: Can you describe that?

LH: Said that he just got 1t, took it and just threw it into the

water with his hands.

PM: Did he say how far out?

LH: No, didn’t say if he held it by the hair or not, not that [
heard.

PM: Uh, when you - you had never been to that location before,
had you?

LH: No, never.

PM: When you got out and uh, you know, you had an

opportunity to walk down towards the water, right —

LH: Yes, sir.

PM: Okay, what did you think that body of water was, what was
your impression?

I;H: I thought it was like maybe just like a little canal, just,
wasn’t, didn’t look, you know, that deep or anything, just looked like a canal of water that

ran the length of the turnpike, north and south, and it just - just looked like it was water, it
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wasn’t, you know, it had a lot of lily pads and stuff in it, but I don’t remember seeing 100

much.
PM: Could you see the canal itself running north and south?
LH: Not that I recall, no.
PM: So how did you know there was a canal there?
LH: [ just saw the - the water itself, you know, I never saw the

canal. You mean when I’m driving down the road?

PM: No, when you got out and everybody walks out and he says
this is where I disposed of the head, I'm trying to get a feel for what your impression was
that that water was, and you know, whether or not you knew what it was.

LH: Yeah, no, I still don’t know what it is. I didn't see per se a

canal, I didn’t see - like you can see the pictures now, you can see that canal running all, I

didn’t see that.

PM: You didn’t know that?
LH: No.
PM: And from where you were standing, you couldn’t see the

north and south end of that canal?

LH: No, I did not, I could only see what I thought was mavbe
just like a swamp land, with maybe knee-high water, you know, there, I didn’t see a
regular canal or you know, like a boat could go down or anything like that.

PM: Okay. At this point, you know, Toole is still in a, shall we

say cooperative mode?
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LH: Verv much so, yes.

PM: And nobody’s doing anything to anger him or - or insult him
or anything of that nature?

LH: No, not at all, as a matter of fact I had - my whole career
I've always - I guess bring yourself down to whatever their, you know, their talking is,
and, you know, I'd like joke with him, you know, say you know, oh, hell, there’s nothing
wrong with this, I'd do that too, or you know, kill my wife or kill my kids, once in a while
[ feel like doing the same thing so I could get like a relationship going with him.

PM: Sure.

LH: So I just. vou know, we just chit-chatted. that’s all, about

stupid little things.

PM: And then apparently I guess everybody gets back in the van

and - and heads back to Hollywood?

LH: Yes, we do, and I believe if I remember right, on the way
back we stopped back at that location again, just let him get his reference, saying do vou
think it was the right distance and everything’s, you know, right.

PM: When you say that location, you mean the Radebaugh

Road?

LH: Yes, sir, that’s correct, just for a brief few minutes we
stopped there and just let him say yeah, now do you see how far it was from where the
head was found back to here, does that seem like the right amount of time to you and the

right distance, and you know, converse with him a little bit longer.
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PM: Do you remember if - when you were at the site where the
head was, did anybody confirm to him that that in fact was where the head was found?

LH: Not that [ know of; not that I heard, no. Like I said if they
did I didn’t hear it, ‘cause I didn’t know.

PM: Right, T understand that you wouldn’t have been, vou know,

hearing every word that people are saying, I understand that, that’s what I mean, if you

heard that.
LH: Not in my presence, no, not in my presence, I don’t think -
PM: Did you ask? Do you remember if you asked the detectives.

hey, is this the place?

LH: No, ‘cause [ was - I was under strict instructions from the
Chief not to, you know, this isn’t my case, I'm just driving, you know, just stay out of it
and just drive and don't do reports, don’t ask questions, don’t interject anything, vou
know, just you know -

PM: Did there come a time when you learned that that was, in
fact, where the head was found?

LH: Yes, I don’t think it was that day, I think it was, uh, I think
it was the day of the big dig, when they were going out for the big dig, which [ wasn’t part
of, where you haye all that equipment and everything, I mean that’s when I found out, oh,
they’re all going out to dig ‘cause it looks like the location, ‘cause the head was found

where he said it was and vou know, and all that, and I'm like okay, you know.
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PM: Okay. So you head back to Hoilywood, you make that stop
there for a little - you didn’t - when you were going back to Hollywood and you stopped

at Radebaugh Road. did you stop on the west side of the canal, the southbound side?

LH: Yes.
PM: And so you didn’t get out of the van?
LH: No, not at that time, we just stopped there and let him just

look for a few seconds just to like, just to, you know, refresh your - does this look like
the, you know, are vou sure, you think that’s the spot, and you know, do you think that’s
the right location from where the head was found, and just try and clarify certain things,
then we continued on.

PM: Okay, let me get clear on something if I can, if you recail.
When you're northbound, you’re approaching Radebaugh Road, if I - if I understand you
correctly you - you actually go under the underpass, you're continuing north?

LH: Ch-huh.

PM: And it’s after you go under the underpass at some point that
he tells you this looks like it might be the place

LH: Yeah, I would say- I don’t think it was before - if it was
before it was, I mean seconds before, but it would be probably as we went under it, that’s
when he said tbi.s looks familiar, and he pointed to the right, and that’s when, you know, [
started slowing down, ‘cause it took me, if I remember right, if you look in one of the

photographs there, there’s a pole quite a ways down, it was about in there where I
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stopped, and you couldn’t - when you turned around - ‘cause I was turned around to look
too, uh, you’d have to really ook to see, you know, and sav oh, let me back up.

PM: So when you passed the overpass, you're traveling in a

normal speed of what, approximately —

LH: Fifty-five, sixty I think it was, probably.

PM: And so he makes this comment and you pull over and come
to a stop?

LH: Yes.

PM: And at that speed it takes you a couple of hundred feet?

LH: At least, ['d say, sure, I didn’t slam the brakes on, just let up

off the gas and pulled over as fast as I could.

PM: And then to - to look at that - was he telling you to back up,
or did you just know you had to -

LH: [ - T just backed up. mainly I backed up so he could look at
it, so I backed up, I'd say - I think if I remember right backed up almost underneath the
bridge, uh, and let him look, and we sat there for whatever, minute, thirty seconds.

PM: Was he saying anything while you were backing up?

LH: Not that [ recall, I remember after [ stopped he said yeah,
this looks like 1{ and after I backed up and stopped, he looked out and said yeah, this
looks like it, and that’s when they asked him more questions about well, how far back in

did you go, when you go back in there what’s there, uh, you know, and stuff like that.
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PM: Do you recall if he was able to - to answer correctly any of
those questions about what was back in there?

LH: Yeah, [ - he did know that he had to go through a guardrail,
if I recall right, he did know that uh, it was paved - somewhat paved and rocky, hard, back
in there, ‘cause he didn’t get stuck or anything, that he could go back in there and turn
around, uh, I don’t recall if he could describe the area, you know, I don’t remember him
saying that it’s marshy and mucky or that it’s [unintelligible] or anything like that, don’t
recall any of that, no, but I do recall him saying that the entrance-way looked like the right
one, that he did go in there, uh, I'm trving to recall, I could have swore he said he went in
there and maybe went to the guardrail and turned around and come out, but I can’t recall
for sure. As a matter of fact, no, I know he did, ves he did, too, ‘cause he said he went in
there, pulled up, took the body, took the boy out and then he backed - when he left he
backed up ‘cause he showed me how he did it with his hands, yeah, he backed up here,
and went out there, so - ‘cause he didn’t, we were trying to see if he went down the road
further, thinking that maybe he didn’t, not have to get back on the turnpike, but he was
saying no, that he just turned right around there, he didn’t go investigating, you know,
where the road led to or anything.

PM: So then after - after you know you make the brief stop on
the southbound side of the turnpike, it’s just a question of driving back to the police
station?

LH: That’s correct, ves, sir.
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PM: And [ would assume the detectives probably continued to

converse with him from time to time about the crime?

LH: Yeah, and so did I, just, you know, talking.
PM: You spoke to him t00?
LH: Yes, I did, on the way back. we uh, struck up a

conversation about other people that he had killed, I think uh, a niece or something that he
allegedly killed, we were just talking, you know, like that, uh, and he mentioned a couple
times about the boy again, killing Adam, saying that uh, if I remember right he told me at
one time, he says of all the people I've killed, there’s only one that I regret, and that was

Adam, he regretted killing Adam. Uh, other than that that was basically -

PM: How did he refer to this child, when he spoke of the child?
LH: Uh, if I remember right, the boy is how he kept saving, the

boy, you know, of all the people I killed, I wish [ wouldn’t have killed the boy, if I

remember right, 'm not certain. [ don’t think he ever said Adam, I think it was just the

boy.

PM: Now, well we’ll finish up with this - I guess it’s just then a

straight drive back to the police station?

LH: Yes, that’s correct.
PM: And what happens there?
LH: I just go back, pull back into the sallyport, uh, I let them out

and I go park the van and give the keys back to the deputy chief
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PM: And then that’s it, you don’t have any more to do with
Toole?

LH: No, nothing at all.

PM: Did the detectives indicate to you whether they believed
Toole?

LH: Uh, no, well, Hick - Hickman was the quiet type anyhow, as

far as with other detectives, and Hoffman, I didn’t get along with Hoffman that well so [
didn’t discuss anything with him, ask him questions, they’'re the type like it was their case,
uh, [ was in burglary, you know, it’s like you're in burglary, just drive the van and shut up,
you don’t know anything, you’re a burglary detective, you don’t know what’s going on,
so I didn’t ask anything. I didn’t - they're not even the ones that told me about the head,
you know, him picking out the point where the head was at, [ had to ask - [ forget who I
asked but it wasn’t them, if it was the right location, might have been the lieutenant or
somebody, you know, saying hey by the way, where we went to the, that second location,
you know, was that where the head was found, I think somebody else told me, yeah, that
was the correct location.

PM: Okay. Did you - did you have anything to do with the

search of that area afterwards?

LH: No, I wasn’t there for the -
PM: So that was your last contact with Toole?

LH: Yes, that’s correct.
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PM: The - the day you had contact with Toole, there wasn't an
extensive search made, you know, the Radebaugh Road area, where he claims he killed the
child. And it was just kind of a walk-through type thing?

LH: That’s correct, ves, sir.

PM: At that location, to your recollection did anybody mistreat

Toole, etther verbally or physically or -

LH: No, sir, not at ail.

PM: -- demean him in any fashion?

LH: Not that [ know of, no sir, not that [ heard.

PM: Did you know if he was ever brought back again after that
day?

LH: I don’t know.

PM: You never saw him again?

LH: No, sir.

PM: [’'m just going over some notes I made to make sure we're

covering everything. The turnpike plaza where he claims he pulled into, I know you don't
seem real definite about which plaza it was, you never traveled back up there to try to

figure out which one it was, did you?

LH: Not with him, no.
PM: I mean on your own?
LH: Yes, I went there probably - everytime I went to Disney for

the next ten years, I was - went to the location where he said he left the body, I'd get out
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and walk around it, you know, don’t ask me why but I did, and I pulled into plazas and do
different things, I'd just try to visualize what he told me and see different things, but not in
an official capacity, no, just like when [ was going up there. I’d go to an arson school up
in Ocala once a year, and when you're traveling by yourself like that, you know, I'd stop

and get out and walk around and look and do different things.

PM: Did he seem pretty sure about which plaza —

LH: No - well, no, not at all, uh -

PM: You really don’t know.

LH: No, I have no idea.

PM: We don't really know, right/

LH: No, I don’t. No, I've stopped at both of them, sat there and

tried thinking things out and then drove on and different things, but I never -

PM: That - that’s pretty much it, about the only other thing, you
know, these re-scene visits, you know, ['ve done a few myself and when you're having
somebody try to direct you somewhere it’s a little difficult, I understand, on this re-visit, if
[ can use that term, uh, did anybody suggest or in any way indicate to Toole which way he
should go at any time?

LH: Not that [ heard, not that I'm aware of.

PM: And you didn’t purposely drive in a direction that you knew
that he had to have gone?

LH: No, I - Ididn’t, if he said make a right, I made a right, if he

said go north, I went north. Uh, the only time that I can recall making a turn without him
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saying turn here, was when we were coming down [-95, looking for Sear’s, and we
approached Hollywood Boulevard, he said this looks familiar, as I slowed down and he
said - looked at the train station, looked and he says this looks like the road, he didn't tell
me turn off here, that’s the only time I can recall that I turned off without him telling me
to, and of course at the Hollywood Mall when I, you know, turned in the parking lot and
come around the back side, I didn’t want to go to the front side, so in those turns, he told
me everything to do, that I recall.

PM: So you know, in your opinion, and you were driving the
vehicle, do you feel that it was a pretty fair reenactment and that every place you visited
was pretty much pointed out by Toole, based on his - or based on his own recollection?

LH: Yes, except for like [ said the Hollywood Boulevard, when I
turned in the mall, other than that everything, you know, and even - even that - get off at
Hollywood Boulevard; only reason [ got off there ‘cause he said it looked familiar and he
said that the mall - that the Sear’s was up to the right, you know, just a little ways, that’s
why I exited there.

PM: Where - 'm curious, you went to the Broward Mall in
Plantation, you went to the one in Fort Lauderdale; did he ever say anything to indicate

that he thought you guys were trying to trick him?

LH: Not that I heard, no, sir.
PM: Just that this wasn’t the one.
LH: Right.

PM: Uh, did you have to take them back to the airport?
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LH: [ don’t recall.
PM: Okay.
LH: No, I don’t recall. [ know I took the van back to JM.

Pontiac; [ really don't recall.

PM: Do you remember if anybody - these are just some questions
that are coming in my mind before we end this statement - do you remember if anybody
asked him where he went after he disposed of the head?

LH: Yes, uh, if I recall right, he just went to the end of the
turnpike, which was I think was Wildwood.

PM: Wildwood?

LH: And exited there, and I don’t recall where he went to from
there, if [ remember right, he just went to the you know, again, I didn’t think - [ know
they were asking why he was in South Florida, [ know they were asking him different
questions, [ can’'t remember all the answers that he was giving them, [ - you know, it was
just, as I'm driving I hear them talking, you know, well why’d you come to Florida, why
were you here, and why were you in Hollywood and why’d you go back, and you know,
why’d you leave Jacksonville or, you know, wherever he was at, you know , [ remember
them asking questions but I didn’t, again -

PM: When you were driving around in the Hollywood area with
him, did he ever indicate that he had seen any of the locations before? I mean before the
abduction?

LH: Not that I recall, no.
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PM: Did he ever mention a park? He ever say anvthing about a
park?
LH: No, not that I recall, I remember him remembering the

Sear’s Store of course, and then the Riverside Military Academy, uh, and the exit, other

than that there wasn’t too much familiar.

PM: He make any comment about the airport?

LH: No.

PM: And nothing around the airport?

LH: Now you're talking about Perry Airport or Fort Lauderdale
Airport?

PM: Perry, I'm sorry.

LH: Okay, yeah, uh, not that I can recall.

PM: Okay. Is there anything else that vou can think of that I

haven’t ask you about, that you know, that you feel I should know about it?

LH: Nothing that I can think of right now.

PM: Still can’t remember what term he used besides machete?
LH: No, sorry, cannot [unintelligible]

PM: [fit comes to you, give me a call and I’ll just either add it as

a footnote or put it in a report or something like that.
LH: I did know he was, you know —

PM: He didn’t say machete?
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LH: No, “cause I - I kept - I remember asking what, you know.
what was it, a large knife, a sword, wait a minute, I think it might have been a sword he
told me, I don’t - really don’t recall, it might have been a sword, [ don’t know why that
Just popped up but I think he might have said a sword-type thing or something like that, I
don’t recall.

PM: Do you remember the detectives, trying to get out of him

what it was he was talking about?

LH: Oh, yeah, most definitely, but I can’t recall —
PM: Try to get him to explain it better?
LH: Yeah, if [ remember right he said it had a wood handle, and

it was steel, but [ can’t - [ can’t remember anything else, might have been, I don’t know
why I'm thinking he might have said something about a sword, I don’t know, I really

don’t know, I'm sorry, [ can’t -

PM: Well, you know —
LH: If I do I'll let you know.
PM: Okay. In that case, this will conclude the statement at about

11:01 AM.

Statement Terminated



